
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 07-06-2022 

Tijd 18:30 - 19:45 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester J.J. Luteijn 

Toelichting N.B. Op dinsdag i.v.m. Pinksteren! 
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Opening 

 

Besluit: 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting: 

Aanwezig zijn: Jan Luteijn (voorzitter), Guus Knapen (SGP), Dianne de Kwant 

(CU),  Frank van der Lubbe (Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Marleen 

Blankenburgh (LB), Jarne van Schaik (VVD), Shane Lasscher (plv. van Judith van 

den Wildenberg, BI); Janneke Hooijer (beleids- en procescoördinator), Iede 

Bakker (griffier/secretaris). 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit: 

De besluitenlijst van 25 april 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Lijst van ingekomen stukken 

De agenderingsverzoeken n.a.v. de lijst 25 mei zijn verwerkt in de commissie-

agenda's. Hierbij ook alvast de lijst voor 6 juli. 

 

Besluit: 

Brief B-1.6 Aanpak energiearmoede wordt op verzoek van de agendacommissie 

toegevoegd aan de agenda commissie Samenleving 22 juni. 

Agendering van brief B-4.3 Regiodeal (met relatie tot stikstofproblematiek) 

wordt aangehouden tot de volgende keer, als er ook meer bekend is vanuit de 

ministers. 

 

Toelichting: 

Guus Knapen geeft aan dat zijn fractie voorkeur heeft om 

agenderingsverzoeken over ingekomen stukken die op de lijst staan voor de 

volgende raadsvergadering pas in die raadsvergadering aan de orde te stellen 

(wat tot voor enkele jaren gebeurde). Dat beperkt agenderen naar 'de waan van 
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de dag'. De meesten zijn het eens dat niet te makkelijk moet worden 

geagendeerd, maar vinden actuele agendering waar nodig en mogelijk wel 

handig. 
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Verschillenanalyses LTA 

 

Besluit: 

De LTA dient te worden geactualiseerd. Het college wordt gevraagd om een 

realistische planning van de afdoening van moties (en toezeggingen). 

 

Met het verzoek verschuivingen goed te motiveren en (conform motie) 

realistischer te plannen, wordt met de verschillenanalyse ingestemd, met de 

volgende opmerkingen: 

 

Toelichting: 

123/892 Monitoring actieplan tegen alcohol in het verkeer: momenteel komt 

de info uit de krant. Graag tussenevaluatie van het college; 

326/913 Circulaire economie: graag eerder dan december. Het bedrijfsleven 

zit op het actieprogramma te wachten; 

327/63 Beheerplan wegen: niet verder verschuiven dan september. 

312/408 Bestemmingsplan Bloemendal fase 2a verschuift van juli naar 

december. Betekent dit vertraging voor de oplevering van woningen? 

 

De volgende agendacommissie (29 aug) wordt een 'opgeschoonde' lijst (staat 

in de LTA) besproken. Daarnaast aandacht voor: 

- zoeken op eerste indiener (van een motie) 

- exporteren selecties naar excel. 
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Raadsvergadering 

De aanvang van de raadsvergadering op 6 juli is vervroegd naar 16:00 uur. 

Globale tijdsindeling: 

16-18 uur Debat over Jaarverslag, Turap en Kaderbrief 

18-19:30    Pauze / diner 

19:30-uiterlijk 22:00 reguliere raadsvoorstellen 

22:00-uiterlijk 24:00 Zomerborrel bij BAS 

N.B. Het aantal reguliere raadsvoorstellen is minder groot dan aanvankelijk 

verwacht. 

 

Besluit: 

De agendacommissie stemt in met de voorgestelde globale tijdsindeling op 6 

juli. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

 

Besluit: 

De agendacommissie stemt in met de concept-agenda's, met de volgende 

wijzigingen: 

- Toevoegen brief B-1.6 Aanpak energiearmoede, SAM. 

- Begroting VGGM verplaatsen van BST naar SAM, zodat er meer tijd overblijft 

voor de financiële stukken. 

- Toevoegen 'Terugkoppeling regiocommissie Foodvalley' bij BST. 

Voorzitters: BST Knapen; SAM Flier; GG Kevelam. 

 

Toelichting: 

De leden van de regiocommissie Foodvalley hebben gevraagd om weer, zoals 

eerder afgesproken, regelmatig een terugkoppeling te geven uit de 

regiocommissie. Dit punt zal in het vervolg weer regelmatig worden 

geagendeerd, in elk geval na een vergadering van de regiocommissie. 
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Jaarverslag-Turap-Kaderbrief 

Voorheen werd de kadernota afzonderlijk behandeld in een aparte 

raadsvergadering. (Behalve in een verkiezingsjaar, met kaderbrief i.p.v. 

kadernota.) In het vervolg zal de kadernota altijd samen met het jaarverslag en 

de eerste Tussenrapportage worden behandeld. Het blijft handig om hier een 

aparte raadsvergadering voor te plannen, maar dan dus wel over de 3 

documenten gezamenlijk. 

Om in de raad een goed debat te hebben, is het van belang dat de 3 

documenten van tevoren goed worden besproken in de commissie Bestuur. 

* Voorstel: in de commissie worden de 3 documenten als afzonderlijke 

agendapunten besproken; in de raad gezamenlijk in 1 agendapunt, zodat de 

raad hierover integraal zijn algemene en financiële beschouwingen kan 

houden. 

Nog een wijziging: Voorheen werd het jaarverslag in de commissie per 

programma besproken en konden de fracties per programma wisselen van 

woordvoerder. In de praktijk bleek dat al vaak lastig te organiseren. Nu er 3 

documenten worden besproken wordt dat nog lastiger. 

* Voorstel: de fracties wijzen 1 woordvoerder aan voor alle 3 onderwerpen in 

de commissie Bestuur. De overige fractieleden kunnen uiteraard wel aanwezig 

zijn en hun collega zo nodig souffleren. Bovendien zijn alle raads- en 

commissieleden van harte welkom bij de Technische informatiebijeenkomst, 

waar zij hun vragen kunnen stellen over alle onderdelen. Het verdient 

aanbeveling om de vragen zoveel mogelijk mondeling bij die bijeenkomst te 

stellen. Daarna kunnen zo nodig nog aanvullend schriftelijk vragen worden 
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gesteld. 14 juni is een informele avond met ambtelijke informatie en daarom 

besloten; de informatie is openbaar. 

 

Besluit: 

De agendacommissie stemt in met de voorgestelde aanpak van de bespreking 

van jaarverslag, tussenrapportage en kaderbrief, met dien verstande dat de 

fracties per onderwerp 1 woordvoerder aanwijzen; het hoeft niet bij alle 3 

onderwerpen dezelfde woordvoerder te zijn. 
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Schema raads- en commissievergaderingen 2023 (2 versies) 

Eerder is in het presidium afgesproken om vooralsnog niet van een 6-

wekencyclus naar een maandcyclus te gaan, maar alleen een extra 

begrotingscyclus te plannen en 1 extra vergadercyclus in het voorjaar. Dit is 

mogelijk, zie bijlage 1, maar leidt wel tot forse extra bestuurlijke drukte, mede 

omdat de bespreking van de Kadernota-Turap-Jaarverslag ook een extra 

raadsvergadering vergt + commissiebehandeling (zie ook punt 7). Daarom is in 

bijlage 2 een versie zonder extra cyclus opgenomen, om het verschil te laten 

zien en keuzemogelijkheid te bieden. 

 

Besluit: 

De agendacommissie stelt het vergaderschema 2023 vast, zonder extra 

vergadercyclus. 

 

Toelichting: 

De in de toekomst gewenste vergaderfrequentie wordt overgelaten aan de 

werkgroep  verbetering werkwijze raad. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

 

Besluit: 

Het mee laten doen aan het Gesprek door mensen die zich daarvoor niet 

hebben aangemeld maar wel (soms toevallig i.v.m. een ander punt) aanwezig 

zijn, wordt overgelaten aan de inschatting van de voorzitter of dit handig is. 

Bij de afspraken over meningsvorming is het niet de bedoeling dat er 'één-

tweetjes' worden gespeeld tussen fracties om punten in de meningsvorming te 

krijgen. 
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Rondvraag 

Geen 

 


